
До Славутича завітав режисер-документаліст з Бельгії Ален де Алле, який має намір 
відзняти документальний фільм до 25-річчя Чорнобильської катастрофи для 
бельгійського і французького телебачення. Головний заклик майбутньої стрічки —  не за
бувати тяжких сторінок минулого і робити належні висновки.

У міськвиконкомі відбулася зустріч режисера з міським головою Володимиром Удо
виченком. Йшла розмова про те, що усе, що сталося в ніч на 26 квітня 1986 року на Чор
нобильській АЕС, відразу поширилось за межі однієї країни, набуло глобального харак
теру. І, може, саме тоді світ особливо наочно переконався, наскільки тісним і взаємо
пов'язаним є він у наш час, наскільки залежить від локальних, здавалося б, подій.

У квітні минає 25 років з часу аварії на ЧАЕС. За чверть століття виросло нове по
коління, якому будувати нові АЕС, управляти складними технологічними процесами і во
но не має права забувати про Чорнобиль. Головний аргумент цьому —  сьогодення і 
прийдешнє без ядерних кошмарів, без страху за себе, свою сім'ю і свій народ.

Зйомки фільму планується провести у вересні-жовтні. Творча група зустрінеться з 
ліквідаторами аварії на ЧАЕС, очевидцями подій та молоддю, яка працює на Чорно
бильській АЕС, а також з тими молодими людьми, які знають про Чорнобиль віртуально 
—  через відому гру "S.T.A.L.K.E.R." (Сталкер)

Міський голова запропонував прем’єру фільму показати у Славутичі напередодні 
Ночі Пам'яті.
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